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Premie netbeheerders voor zonneboilers  -  Stand van zaken

Energie besparen wordt op verschillende manieren gestimuleerd. Eén ervan is het ter 
beschikking stellen van premies door de netbeheerders Eandis en Infrax.

In 2016 konden huishoudelijke klanten een premie aanvragen voor het plaatsen van een 
zonneboiler door een aannemer. 

In opvolging van mijn schriftelijke vraag nr. 377 van 6 september 2017, heb ik volgende 
vragen.

1. Hoeveel van deze premies werden in 2016 toegekend? Graag indeling per provincie.

2. Hoeveel van deze premies werden toegekend aan beschermde klanten? Graag 
indeling per provincie. 

3. Hoe verhouden deze cijfers zich ten opzichte van voorgaande jaren? Hoe verklaart de 
minister dit? Welke evolutie verwacht de minister naar de toekomst? 

4. Voldoen deze cijfers aan de vooropgestelde verwachtingen van de minister? 

5. Welke bedragen werden in 2016 toegekend voor deze premie? Graag een indeling per 
provincie. 

6. Hoe verhouden deze bedragen zich ten opzichte van vorige jaren? Hoe verklaart de 
minister dit? Welke evolutie verwacht de minister naar de toekomst? 



BART TOMMELEIN 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BEGROTING, FINANCIËN EN 
ENERGIE

ANTWOORD 
op vraag nr. 41 van 19 oktober 2017
van VALERIE TAELDEMAN

1. Als bijlage gaan de premie-aantallen voor het jaar 2016, met de gevraagde 
opsplitsing naar provincie. 

2. Als bijlage gaan eveneens de premie-aantallen voor beschermde afnemers.

3. De zonneboilercijfers vertonen een dalende trend. 

4. De cijfers liggen licht onder mijn verwachting. 

5. Als bijlage gaan de uitbetaalde bedragen voor woongebouwen, opgesplitst naar 
provincies. 

6. De uitbetaalde bedragen liggen eveneens iets lager dan in 2015 het geval was. Naar 
de nabije toekomst toe verwacht ik stabiele uitbetaalde bedragen. De premiehoogte 
per vierkante meter wordt pas vanaf 2019 verlaagd. 

BIJLAGE

Overzicht


